
Jegyzőkönyv

A Szociális és Egészségügyi Bizottság 

2017. december 07-i üléséről

Az  ülés  helye: Budaörsi  Polgármesteri  Hivatala  III.  emelet  307-es  tárgyaló  (2040
Budaörs, Szabadság út 134.)

Jelen voltak: Dr. Ritter Gergely elnök, Hauser Péter és Simándi Szelim képviselők,
Szabó Sándorné 

Igazoltan távol: Gáspár Béla képviselő és Dr. Hardy Géza külsős bizottsági tag 

Jelen voltak továbbá: Vágó Csaba Kabinetvezető, Kövesdi Gabriella a Szociális és
Egészségügyi  iroda  részéről, Karsainé  Kovács  Judit  közoktatási  közművelődési
osztályvezető

Jegyzőkönyvvezető: Pintérné Berecz Anita 

Dr.  Ritter  Gergely  elnök: Köszönti  a  Bizottság  tagjait,  és  a  Hivatal  részéről
megjelenteket. Megállapítja, hogy a Bizottság határozatképes, 4 fő jelen van, így az
ülést 08-kor megnyitja. 

Kéri  a  jelenlévő  bizottsági  tagokat,  hogy  válasszanak  jegyzőkönyv-hitelesítőt,
javasolta, hogy   Hauser Péter képviselőt válasszák meg jegyzőkönyv-hitelesítőnek.

Hauser Péter képviselő jelezte, hogy vállalja a jegyzőkönyv hitelesítését.

A Bizottság  4 igen szavazattal  úgy döntött,  hogy Hauser Pétert  választja meg, a
jegyzőkönyv bizottsági tag hitelesítőjének.

Napirendhez: 

Dr. Ritter Gergely elnök: Ismerteti a napirendet, tájékoztat, hogy egy téma lemaradt
a  meghívóról,  ezt  kéri  napirendre  venni,  ez  a  „Javaslat  a  Budaörs  Város
Önkormányzata  fenntartásában  működő  intézményekben  foglalkoztatott
közalkalmazottakat  megillető  pótlékok  meghatározásáról  szóló  8/2016.  (II. 26.)
önkormányzati  rendelet módosítására” címet viseli.  A bizottság 4 igen szavazattal
támogatta a javaslatot, s ezzel a módosítással, a zárt ülésekkel együtt elfogadta a
napirendet.

Napirend 
87/2017. (XII.07.) SZEB sz. határozat

Napirend és Jegyzőkönyv hitelesítő megválasztása



Budaörs  Város  Önkormányzat  Képviselő-testületének  Szociális  és  Egészségügyi
Bizottsága úgy dönt, hogy Hauser Péter képviselő bizottsági tagot választja meg, a
jegyzőkönyv hitelesítőjének.  

I. Testületi határskör:

1.) A helyi esélyegyenlőségi szószóló beszámolója 
2.) Javaslat a Helyi Esélyegyenlőségi Program felülvizsgálatára
3.) Beszámoló a Budaörsi Egészségügyi Központot működtető Jump Consulting Kft.

egy éves működéséről 
4.)  Javaslat  az  Egyesített  Bölcsődei  Intézmények  2018.  évi  nyári  nyitvatartási

rendjének elfogadására
5.)Javaslat  a  Budaörs  Város  Önkormányzata  fenntartásában  működő

intézményekben  foglalkoztatott  közalkalmazottakat  megillető  pótlékok
meghatározásáról szóló 8/2016. (II. 26.) önkormányzati rendelet módosítására

6.) Döntés versenypárbeszéd közbeszerzési eljárás eredményének megállapításáról
és  a  feladatellátási  szerződés  megkötéséről  –  „Közfinanszírozott  járóbeteg
szakellátási  feladatok  valamint  alapellátásként  iskola  egészségügyi  ellátás,
foglalkozás egészségügyi alapellátás és központi ügyeleti szolgálat működtetése –
ZÁRT ülés

II. Bizottsági hatáskör:

Zárt

7.) Méltányossági települési támogatás iránti kérelmek elbírálása 
8.) Bérlakás szociális alapú bérleti jogviszonyának meghosszabbítása 

Napirend előtti hozzászólások: Nem volt. 

Napirendek tárgyalása:

1.) A helyi esélyegyenlőségi szószóló beszámolója 

Nyikes Fatime esélyegyenlőségi szószóló:  Köszöni  a  bizalmat,  hogy az elmúlt
időszakban betölthette ezt a pozíciót, ami az országban is egyedülálló. Igyekezett a
kapcsolati  hálót  kiépíteni,  s  a  ennek  szószólói  tisztségnek  a  létjogosultságát
megerősíteni  a  városban  különböző  média  megjelenések  kapcsán.  Több
intézményvezetőt megkeresett, akik a feladat ellátásban szerepet vállalnak, s az a
tapasztalata,  hogy  nagyon  elkötelezettek,  panaszt  nem  nagyon  hallott,  nem
találkozott  olyan  dologgal,  ahol  valamilyen  hiány  van,  és  ne  tudna  róla  az
önkormányzat, vagy ne tett volna érte. Úgy gondolja, a város maximális mértékben
próbál  helyt  állni  a  különböző  területeken.  Egy olyan  intézkedés  elindítására  tett
javaslatot,  ami  jól  elindult,  és  haszna is  van.  Probléma ugyan,  de  városi  szinten
igyekszik a szakterület kezelni, ez pedig a gyermekvédelem területe. Helyi szinten az
intézkedések  arra  irányulnak,  hogy  rendben  menjenek  a  dolgok,  és  minden
célcsoport  képviselve  legyen,  viszont  kormányzati  szinten  vannak  hiányosságok.



Jelen  pillanatban  havonta  van  egy  fórum,  ahol  a  szakemberek  igyekeznek  még
hatékonyabban működni, s megpróbálják kiküszöbölni azokat az anomáliákat, amiket
a jogalkotás miatt kell elszenvedni. Amennyiben van kérdés, azokra nagyon szívesen
válaszol, köszöni szépen.

Vágó Csaba kabinetvezető: Köszöni szépen a beszámolót. A kérdése annyi lenne
Fatiméhez, hogy a  következő év hangsúlyos témája mi lenne véleménye szerint?

Nyikes  Fatime  esélyegyenlőségi  szószóló:   Továbbra  a  is  a  gyermekekre
fókuszálna, bár volt  néhány más témájú megkeresése is.  Mindenképpen szeretné
körüljárni azt a területet, hogy a hátrányos helyzetű  gyermekek tehetséggondozása
milyen  támogatást  kap,  illetve  milyen  lehetőségeik  vannak.  Szeretné  felvenni   a
kapcsolatot Lakatos Györgyékkel, és egy kicsit a roma közösségre is fókuszálni, egy
kicsit még többet tenni, hangsúlyosabban a  jövőben. 

Dr. Ritter Gergely elnök:  Felteszi szavazásra a beszámoló elfogadását, melyet a
bizottság 4 igen szavazattal elfogadott.

88/2017. (XII.07.) SZEB sz. határozat
A helyi esélyegyenlőségi szószóló beszámolója 

Budaörs  Város  Önkormányzat  Képviselő-testület  Szociális  és  Egészségügyi
Bizottsága  javasolja  a  Képviselő-testületnek,  hogy  az  előterjesztés  mellékletét
képező  -   Helyi  Esélyegyenlőségi  Szószóló  éves  munkájáról  szóló  beszámolóját
fogadja el. 

Budaörs  Város  Önkormányzat  Képviselő-testület  Szociális  és  Egészségügyi
Bizottsága  javasolja  a  Képviselő-testületnek,  hogy  a  Helyi  Esélyegyenlőségi
Szószóló - Nyikes Fatime – megbízatását 2020. április 30-ig hosszabbítsa meg.

2.) Javaslat a Helyi Esélyegyenlőségi Program felülvizsgálatára

Kövesdi Gabriella irodavezető: Ismerteti az előterjesztést. 

Dr.  Ritter  Gergely  elnök:   Felteszi  szavazásra  a  határozati  javaslatot,  melyet  a
bizottság 4 igen szavazattal elfogadott.

89/2017. (XII.07.) SZEB sz. határozat
Javaslat a Helyi Esélyegyenlőségi Program felülvizsgálatára

1. Budaörs  Város  Önkormányzat  Képviselő-testületének  Szociális  és
Egészségügyi  Bizottsága  javasolja,  hogy  Budaörs  Város  Önkormányzat
Képviselő-testülete a 2013. december 18. napján 480/2013 (XII. 18.) ÖKT sz.
határozatával  elfogadott  és  a  2.  számú  felülvizsgálat  alapján  készült



aktualizált  Helyi  Esélyegyenlőségi  Programot  fogadja  el,  az  Intézkedési
Terven változtatást nem javasol.

2.  Budaörs  Város  Önkormányzat  Képviselő-testületének  Szociális  és
Egészségügyi  Bizottsága  javasolja,  hogy  Budaörs  Város  Önkormányzat
Képviselő-testülete kérje fel a Polgármestert a felülvizsgált és elfogadott Helyi
Esélyegyenlőségi  Program  közzétételére,  valamint  a  Szociális  és
Gyermekvédelmi Főigazgatóság részére történő megküldésére.



3.) Beszámoló  a  Budaörsi  Egészségügyi  Központot  működtető  Jump
Consulting Kft. egy éves működéséről 

Zsákai Zoltán Jump Consulting Kft : Jó reggelt kíván. A beszámolóban igyekeztek
a korábban feltett  kérdésekre részletesen válaszolni.  Az elmúlt  időszakot jellemző
jogi átmeneti periódusban meg tudták valósítani, hogy a Europ Med Kft-től örökölt
gazdasági nehézségeket megszüntették, az ellátórendszerben meg tudták teremteni
a  biztonságos  napi  működést,  a  kollégák  munkajogi  átvétele  megvalósult,  a
működéshez  szükséges  engedélyek  és  szakhatósági  hozzájárulások  beszerzésre
kerültek, a finanszírozási szerződést időben sikerült megkötni. nagyon fontos lépés
volt,  hogy  a  szakorvosi  órák  rendszerét  sikerült  az  igényekhez  igazítani,
átstrukturálni,  így   a  várólistákat  is  3-4  hétre  sikerült  csökkenteni.   Új
háttérintézményi  megállapodásokat  kötöttek  az  Uzsoki  kórházzal,  mint  elsődleges
háttérintézménnyel, az egynapos sebészeti intézményre vonatkozóan pedig a Szent
János  kórházzal.  Amit  leginkább  kiemelne,  az,  hogy  a  kollégák  helyzete
megszilárdult, 20-25 kollégával többen dolgoznak a központban, mint amikor átvették
a működtetést, nyugodt, barátságos légkör van, mindez nagyon fontos az előttük álló
feladat megoldása kapcsán.

Hauser Péter képviselő: Köszöni a szépen összeállított beszámolót, kérdése, hogy
mi lesz a vállcentrum jövője?   

Zsákai Zoltán Jump Consulting Kft: Gyakorlatilag ez egy teljesen új tevékenység
az egynapos sebészet  ortopéd szakterületén belül,  12 hónap alatt  sikerült  elérni,
hogy most már havi harminc beavatkozást csinálnak a kollégák, egy négy fős team
dolgozik.  A  legmodernebb  technológiát  alkalmazó  video  endoszkópos  tornyot
megvásárolták,  talán  három  ilyen  berendezés  működik  az  egész  országban.
Meglepetés volt, hogy ekkor igény van ezekre a beavatkozásokra, ami az egynapos
sebészetet illeti.  A nemzetközi vállsebészeti szövetség elindította azt a folyamatot,
melynek  során  képzésekben  részesülnek  az  itteni  kollégák,  tanulni  fogják  ezt  a
sokszor ritka beavatkozást. A múlt hónap végén egy olyan ritka beavatkozás történt,
amely igaz nem OEP finanszírozott volt, de  a második ilyen műtét volt az egész
országban, s erre nagyon büszkék.  

Dr. Ritter Gergely elnök:  Személy szerint is nagyon örül a vállcentrumnak, nagy
hiányt pótol. Kérdése, hogy mit kell érteni a háttérintézményeken?



Zsákai  Zoltán  Jump Consulting Kft:  Nagyon  jó  kapcsolati  háló  van  az  Uzsoki
kórházzal, minden olyan betegnél, amikor háttérintézményi támogatásra van szükség
akkor a betegút az nagyon olajozott, Cseke doktorral szoros az együttműködés. Az
egynapos sebészet révén pedig a János kórház jön szóba, például ha egy műtétnél
szövődmény van, mindenkép fontos, hogy ők közel vannak.  Gamal doktor kapcsolati
hálója is lehetővé teszik, hogy amikor szükség van rá, akkor gyorsan valósuljanak
meg a folyamatok.

Dr.  Ritter  Gergely  elnök A  beutalási  rendben  ez  nem  jelent  változást,  ugye?
Változatlanul a Kútvölgyihez tartoznak? 

Zsákai Zoltán Jump Consulting Kft: Továbbra is ők a területi illetékesek, és velük
is nagyon jó a kapcsolat, a másik két intézmény szerződéses háttérintézmény. 

Dr.  Ritter  Gergely  elnök:   Felteszi  szavazásra  a  határozati  javaslatot,  melyet  a
bizottság 4 igen szavazattal elfogadott.

90/2017. (XII.07.) SZEB sz. határozat
Beszámoló a Budaörsi Egészségügyi Központot működtető Jump Consulting
Kft. egy éves működéséről 

1. Budaörs  Város  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  Szociális  és
Egészségügyi  Bizottsága  felkéri  a  Polgármestert,  hogy  a  csecsemő  és
gyermekgyógyászat  kapacitásának  kérdésében  tegye  meg  a  szükséges
intézkedést a működést engedélyező szerv felé.

2. Budaörs  Város  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  Szociális  és
Egészségügyi  Bizottsága  a  Jump  Consulting  Kft.  fenntartásában  működő
Budaörsi  Egészségügyi  Központ  2016.11.03  –  2017.11.15  napja  között
végzett tevékenységéről szóló, az előterjesztés melléklete szerinti beszámolót
elfogadja.

Határidő: 8 nap
Felelős: Polgármester
Végrehajtást végzi: Szociális és Egészségügyi Iroda

4.) Javaslat az Egyesített Bölcsődei Intézmények 2018. évi nyári nyitvatartási
rendjének elfogadására

Kövesdi Gabriella irodavezető: Ismerteti az előterjesztést. 

Dr.  Ritter  Gergely  elnök:   Felteszi  szavazásra  a  határozati  javaslatot,  melyet  a
bizottság 4 igen szavazattal elfogadott.

91/2017. (XII.07.) SZEB sz. határozat



Javaslat  az  Egyesített  Bölcsődei  Intézmények  2018.  évi  nyári  nyitvatartási
rendjének elfogadására

Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testületének Szociális és 
Egészségügyi Bizottsága javasolja a Képviselő-testületnek, hogy az Egyesített 
Bölcsődei Intézmények 2018. évi nyári nyitvatartási rendjét – a gyermekek 
nyári ellátásának biztosítása mellett a Pitypang Bölcsőde és Gyermekközpont 
2018. 06. 19 - 2018. 07. 22. napjáig, a Százszorszép Bölcsőde 2018. 07. 23 - 
2018. 08. 24. napjáig zárva tart – hagyja jóvá. 

5.) Javaslat  a  Budaörs  Város  Önkormányzata  fenntartásában  működő
intézményekben  foglalkoztatott  közalkalmazottakat  megillető  pótlékok
meghatározásáról  szóló  8/2016.  (II. 26.)  önkormányzati  rendelet
módosítására

Karsainé Kovács  Judit  közoktatási  közművelődési  osztályvezető:  Mindenkitől
elnézést  kér,  annyi  bizottságra  ment  az  anyag,  hogy  véletlenül  innen  lemaradt,
köszöni, hogy felvette a bizottság a napirendjére, kéri a támogatásukat, köszöni. 

Dr.  Ritter  Gergely  elnök:   Felteszi  szavazásra  a  határozati  javaslatot,  melyet  a
bizottság 4 igen szavazattal elfogadott.

92/2017. (XII.07.) SZEB sz. határozat
Javaslat  a  Budaörs  Város  Önkormányzata  fenntartásában  működő
intézményekben  foglalkoztatott  közalkalmazottakat  megillető  pótlékok
meghatározásáról szóló 8/2016. (II. 26.) önkormányzati rendelet módosítására

Budaörs  Város  Önkormányzat  Képviselő–testület  Szociális  és  Egészségügyi
elfogadásra  javasolja  a  Képviselő-testületnek  a  Budaörs  Város  Önkormányzata
fenntartásában működő intézményekben foglalkoztatott közalkalmazottakat megillető
pótlékok  meghatározásáról  szóló  8/2016.  (II. 26.)  számú  önkormányzati  rendelet
módosítását a melléklet szerinti tartalommal.

A bizottság a napirendet zárt ülés keretében tárgyalta, zárt ülésről külön 
határozat készült, a zárt ülésen hozott határozat száma: 

93/2017. (XII.07.) SZEB sz. határozat
94/2017. (XII.07.) SZEB sz. határozat
95/2017. (XII.07.) SZEB sz. határozat

k.m.f.



Hauser Péter                                                                  Dr. Ritter Gergely 
bizottsági tag aláíró                                                     a bizottság elnöke
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